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Balog Zoltán magyar református főpásztor azt mondta a legutóbbi zsinati ülésen, a pandémia nem Isten
büntetése, de érdemes „az ige fényében megvizsgálni”. Szerinte a történelmi időkben nem volt még ehhez
hasonló globális katasztrófa, a COVID-járvány csak Bábel tornyának építéséhez vagy az özönvízhez
hasonlítható. A tapasztalatokból érdemes tanulnunk.

„A határokat nem tisztelő embert figyelmezteti a járvány, aki azt gondolja, hogy büntetlenül át lehet lépni
a teremtési rendben gyökerező hagyományokat, lehet röpködni a világban, át lehet lépni a tudományok, a
nemzet, a család határait.”

A röpködést tényleg abba kéne hagyni. Az özönvíz idején is csak egy galamb kapott szárnyra a bárka és az
Ararát között.


